
Geachte commissie leden, 

 

De tuintjes- en weilandhouders zijn nauwelijks geïnformeerd na de Quickscan-informatieavond over 

de gang van zaken rond de wielerbaan. Dat ondanks de toezegging dat wij op de hoogte gehouden 

zouden worden. Het enige wat plaats gevonden heeft is een bijeenkomst in de voetbalkantine met 

dhr. Kierkels. Die zoals hij aangaf de zaak wilde inventariseren. De vraag was, wat is er nodig om 

tuintjeshouders en weilandhouders naar een andere plek te laten verhuizen en wat zijn daar bij de 

wensen? Uitgenodigd waren 5 tuintjes/weilandhouders. 

Dhr. Kierkels stelde de vraag of de tuintjes-/weilandhouders evt. naar Nunhem wilden verhuizen. Het 

antwoord was een duidelijke ‘nee’. Onder andere omdat het omgeven is door het bos en verder weg 

ligt van de dorpskern. In de verslaggeving van dat gesprek geeft dhr. Kierkels aan verheugd te zijn dat 

er een voorstel was van een van de aanwezigen om naar Nunhem te gaan en dat tuintjeshouders dat 

wel zagen zitten. Een ieder was zeer verbaasd. Tijdens de Quickscan verwoordde dhr. Kierkels het als 

volgt; De tuintjeshouders en weilandhouders staan niet ongenegen tegenover een verhuizing naar 

Nunhem. U zult wel begrijpen dat het niet geïnformeerd worden door de gemeente ondanks de 

toezegging en de woorden van dhr. Kierkels als zeer onprettig ervaren worden. Mensen voelen zich 

besodemieterd. Er is hierdoor veel onrust ontstaan. 

Het sociaal maatschappelijk karakter draagt verder dan alleen maar de hobby van de tuintjes- 

weilandhouders. Daar staan ook hele gezinnen achter en staat voor ontspanning, beleving en gezond 

eten. Vaak de hobby van mensen die het al tientallen jaren doen en dat delen met hun omgeving. 

Het hoort bij een dorpskern en is onderdeel van een groter belang. De kinderen uit het dorp die 

genieten, leren, aangaan, ondergaan, ervaren en vooral heel veel plezier hebben. Eigenlijk te veel om 

op te noemen. Ze gaan vaak samen met hun ouders of met opa. Dit lijkt me niet geheel onbelangrijk 

voor de ontwikkeling van een kind. Er zijn ook paarden, kippen, micro varkentjes, konijnen en mini 

schapen. Ik kan u vertellen dat van dit gebied heel veel volwassenen en kinderen uit Haelen en 

directe omgeving plezier hebben van dit mooie stukje groen tussen Haelen en Natura 2000. En zo 

ook de kinderen van basisschool De Leerlingst middels een fotoboek over de meeste dieren van dit 

mooie stukje groen. 

Het idee dat dit alles opgegeven moet worden voor een wielerbaan waarvan 90% van buiten de 

gemeente komt en 98% van buiten Haelen is voor heel veel mensen onverteerbaar. De mensen die ik 

gesproken heb zijn allemaal verbaasd dan wel met stomheid geslagen. Dit staat in schril contrast met 

hetgeen dhr. Kierkels op zijn linked-In vermeld; Waarin hij stelt dat alle dorpskernen van de 

Gemeente Leudal zeer enthousiast zijn. Ik kan u vertellen dat dat in Haelen niet het geval is en niet 

alleen met betrekking tot direct omwonenden. 

 

 

Dank u wel, 

Inge Verkerk 

 

 

 


